
Ajuntament de Castelló de la Plana

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PEL CONSELL MUNICIPAL 
DEL DISTRICTE CENTRE  EL DIA  1 DE FEBRER DE 2016.
------------------------------------------------------------

Núm. i classe de sessió: 1/2016. Ordinària 

Dia i hora: 1/2/2015 a les 19,35 hores

ASSISTENTS:

PRESIDENT

Sr.  Antonio Lorenzo Górriz

VICEPRESIDENT

Sr. Enric Nomdedéu Biosca

VOCALS

Persones designades pels grups polítics municipals. 

Sra. Josefa Martí Julián Grup Polític  Municipal  Castelló  en 
Moviment

Sra.Mª Luisa Ribes Ferrer Grup Polític Municipal PP

Sra. Aurora Martínez Simó Grup Polític Municipal PSOE

Veïns representants dels partits polítics       

Sra.Mª Soledad Sorribes Martínez Grup Polític Municipal PSOE

Sra. Cielo Leiros Otero Grup Polític Municipal Ciutadans

Veïns designats per l’Alcaldia

Sr. Amado Tauste García 

Sr. Vicent Martínez Santamaría

Representants d’associacions de veïns. 

Sra.María Madueño Muñoz AV Plaça Constitució

Sra.Teresa Folch Subirats AV Bisbe Climent i adjacents

Sra.Inmaculada Roig Adelantado AV Raval de la Trinitat
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Sra.Teresa Salvador Bellés AV Zona Centre

Sr. Amalio Palacios Cano AV Trinitat Centre

Representants de les AMPA

Sra. Carmen Gisbert Domènech Associació  Catòlica  de  Pares 
d’Alumnes Escola Pia

Sr. Jesús Monforte Escriche AMPA CEIP Herrero

Sra.Mª Carmen Prades Tena AMPA CEIP Gaetà Huguet

Sra.Manuela Martell Farnós IES Francesc Ribalta

SECRETÀRIA
Sra.Marta Mulet Vilar 

EXCUSEN LA SEUA ASSISTÈNCIA:

Sr. Juan José Pérez Macián

Ordre del dia. 

1.- Aprovació, si és procedent, de les actes corresponents a les sessions dels dies 13 i 27 
d’octubre de 2015

2.- Propostes del districte

3.- Despatx extraordinari

4.- Precs i preguntes

En la Sala de Plens de l'ajuntament, essent les 19:35 hores del dia 1 de febrer 
de 2016, sota la presidència del tinent d’alcaldia, el senyor Antonio Lorenzo Górriz, es 
reuneixen les i els senyors suara esmentats a fi de dur a terme sessió ordinària del 
Consell Municipal del Districte Centre. 

Comprovat el quòrum d’assistència, el president obri la sessió i, a continuació, 
es passen a tractar els punts inclosos en l'ordre del dia. 
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Ajuntament de Castelló de la Plana

Prenen possessió en aquest moment, per no haver resultat possible fer-ho en 
la  sessió  constitutiva,  la  senyora  Maria  Luisa  Ribes  Ferrer,  representant  del  Grup 
Polític  Municipal  PP,  que  jura  el  seu  càrrec,  i  la  senyora  Cielo  Leiros  Otero, 
representant del Grup Polític Municipal Ciutadans, que promet el seu càrrec.  

1.- Aprovació, si és procedent, de les actes corresponents a les sessions 
dels dies 13 i 27 d’octubre de 2015

No presentant-se cap objecció, les actes resulten aprovades per unanimitat.

2.- Propostes del districte
La Sra. Prades, representant de l’AMPA del CEIP Gaetà Huguet mostra el seu 

descontent per la gestió municipal de  “l’Escola matinera i de vesprada” i de  “l’Escola 
d’estiu”. Se li comunica que des d’aquest òrgan es promourà l’estudi de les possibles 
vies de resolució dels problemes plantejats. 

El Sr. Lorenzo, atenent l’informe emés pels tècnics de la Secretaria Municipal, 
informa que resulta possible la inclusió de les escoles infantils en els diferents Consells 
de Districte de la ciutat, per la qual cosa se sol·licitarà un llistat de les existents en la 
demarcació territorial del Districte Centre a fi d’oferir-los la integració.  

3.- Despatx extraordinari
No hi ha assumptes.

4.- Precs i preguntes
La Sra. Roig planteja la conveniència de variar el sistema de recollida de fem 

generada pels establiments hostalers del districte. En concret, comenta els problemes 
que ocasionen els contenidors situats en la Porta del Sol.  Sol·licita,  així  mateix,  el 
control dels horaris de tancament d’aquests establiments, així com el control de les 
activitats  que  es  desenrotllen  en  vivendes  particulars   durant  les  festes  de  la 
Magdalena i que generen problemes als veïns pels nivells de soroll.  

La Sra. Folch apunta la necessitat de reparar el bol·lard situat a l’entrada del 
carrer  Campoamor  des  del  carrer  Governador.  Es  refereix  també  a  la  necessitat 
d’atendre la indigent que habitualment es troba en l’entrada del carrer Governador. 

La Sra. Folch comunica que els veïns de la plaça Hernan Cortés es queixen de 
l’excessiu soroll que es genera fins a altes hores de la matinada com a conseqüència 
de l’aglomeració  de gent  que acudeix  als  bars que s’han obert  en  aquesta plaça. 
S’esbrinarà  quins  tipus  de  llicències  s'han  concedit  i  si  es  tracta  d’una  zona 
acústicament saturada. 

El Sr.  Martínez, en relació amb el  parc Ribalta planteja els precs següents: 
l’elaboració  d’un  pla  director  en  col·laboració  amb  l'UJI,  i  la  declaració  de  Jardí 
Històric. Així mateix, sol·licita la retirada del semàfor que es troba dins del parc i que 
no  té  cap  utilitat,  i  també  la  retirada  del  senyal  de  vehicles  elèctrics.  Sol·licita, 
igualment,   que durant les festes de la Magdalena,  en concret els  dies en què se 
celebren corregudes de bous,  es respecte la  vegetació  del  parc.  El  Sr.  Lorenzo  li 
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contesta que el  pla director està previst en els pressupostos de l’exercici 2016, i que 
s’extremaran les precaucions per a protegir els recursos naturals del parc. 

La Sra. Roig sol·licita informació sobre el funcionament de la  càmera ubicada 
en el carrer Bisbe Beltrán. 

La  Sra.  Ribes  comunica  el  descontent  dels  veïns  de  la  plaça  la  Pau  pel 
tancament del quiosc. El Sr. Lorenzo li informa que està prevista l’obertura del de la 
plaça del Real en breu, però que el de la plaça de la Pau no podrà obrir-se fins que 
complisca a tots els requisits legals establits, entre els quals es troba la necessitat de 
dotar aquest espai de lavabos. 

El Sr. Tauste apunta que per a la dinamització i revitalització d’aquesta zona es 
fa necessari atendre a criteris de rendibilitat, i sol·licita que, amb aquesta finalitat, es 
compte amb l’opinió dels hostalers i comerciants. 

I  sense  haver-hi  més  assumptes  que  tractar,  i  essent  les  20:10  hores  el 
president alça la sessió de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta. 
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